
Kalamity Jane Černochová oslavila sobě
vlastním stylem výročí zřízení Protektorátu!
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ČESKO: Míra drzosti a nevkusu  Fialy  a jeho kabinetu překonává všechno, čeho jsme  byli od
Listopadu  89 svědky.  A jejich jediným soupeřem v téhle  disciplině, co pamatuji, je už skutečně jen 
Husák  a jeho normalizační parta  po Srpnu 68.

Válka na Ukrajině  dovoluje  současným českým politikářům netušené. Už opravdu nic, doslova nic,
není tabu!!!!

Korunu všemu nasadila včera,  tedy  k  výročí vyhlášení Protektorátu Čechy a Morava
bohuželministryně nikoliv  však obrany Kalamity  Jane  Černochová!!!

 

ČTK  včera odpoledne vydala  následující informaci:

V Česku by mohli působit němečtí vojáci v rámci NATO, řekla Černochová

Brusel – Část německých vojáků pro mezinárodní bojovou skupinu, jejíž umístění chystá
Severoatlantická aliance na Slovensku, by mohla působit v Česku. Po jednání ministrů obrany
NATO věnovaného posilování východního křídla aliance v reakci na ruskou invazi na Ukrajinu to
novinářům řekla česká ministryně Jana Černochová. Podle šéfa NATO Jense Stoltenberga
ministři pověřili vojenské velitele přípravou plánu na dlouhodobé posílení východních členských
zemí. Většina ministrů se shodla na tom, že jejich země budou i nadále poskytovat zbraně a další
vojenskou podporu Ukrajině. Žádost Kyjeva o vyhlášení bezletové zóny či poskytnutí stíhacích
letounů však aliance opět nevyslyšela.

 

 

NATO v rámci lepší ochrany zemí nacházejících se v bezprostřední blízkosti Ukrajiny chystá
rozmístění nových bojových skupin v některých státech včetně Slovenska. Slovenský parlament v
úterý schválil nasazení nejvýše 2100 zahraničních vojáků, mezi nimiž mají být Američané, Němci,
Nizozemci, Poláci, Slovinci a také až 600 Čechů. Podle Černochové však Němci mají zájem
umístit do skupiny víc vojáků, než kolik může být na Slovensku.

„Jedna z variant, která je teď na stole je, že by část toho německého zastoupení, byla někde
na území České republiky,“ řekla ministryně. Jejich pobyt v zemi by podle ní nejprve musely
schválit obě komory českého parlamentu. O kolik vojáků by šlo a jak by byl jejich mandát časově
omezen, ministryně nesdělila.
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Vláda již na konci února v tajném režimu schválila, že na českém území mohou až po dobu 60 dnů
působit až dvě stovky aliančních vojáků. Upozornil na to server Aktuálně.cz, podle kterého to mohou
využívat síly rychlé reakce Severoatlantické aliance. Usnesení vláda odtajnila na začátku března.

Podle Stoltenberga dnes ministři zahájili přípravu dlouhodobé strategie, která má NATO přinést
lepší prevenci možného ruského útoku i obranu před ním. Šéf aliance prohlásil, že by mohla
zahrnovat nové stálé jednotky, zvýšení počtu letadel a lodí pravidelně operujících v oblasti poblíž
ukrajinských hranic či v Černém moři nebo nové protivzdušné a protiraketové systémy. Plán by měl
schválit červnový summit NATO v Madridu.

Ministři obrany NATO dnes jednali se svým ukrajinským kolegou Oleksijem Reznikovem, kterému
přislíbili další podporu včetně poskytování zbraní. K tomu nejsou ochotny všechny země, většina z
třicítky aliančních států však chystá nějakou formu další podpory. Podle Černochové je další
vojenské vybavení připraveno poskytnout i Česko, podrobnosti však ministryně s ohledem na citlivost
tématu nesdělila.

Naproti tomu na přímé angažmá NATO na Ukrajině, které by vyžadovalo Kyjevem žádané vytvoření
bezletové zóny, ministři Reznikovovi nekývli. Nevyslyšeli ani volání po dodávce stíhacích letounů,
kterou dříve nabízelo Polsko. „Nejsme ochotni vyslat své jednotky nebo letadla na Ukrajinu,“
zopakoval dnes dlouhodobé stanovisko aliance Stoltenberg. Vytvoření bezletové zóny by podle něj
hrozilo tím, že se kvůli nevypočitatelné ruské reakci konflikt rozšíří mimo ukrajinské území.

Tolik informace ČTK!!!!

Nestává se mi často, že nejsem schopen  vyjádřit  své pocity. Ale  tohle je  ten případ!!!!

Takže  k výročí zřízení Protektorátu je  oznámeno, že  německá branná moc se opět  usídlí v Čechách
a na Moravě??!! Edvard Beneš, Kubiš, Gabčík, generálové Eliáš, Bílý, Svoboda, Liška, Tesařík,
Sochor, Tři králové  a další a  další se nutně musí točit  v  hrobě  jako  turbiny  tryskových 
humanitárních bombardérů. Či spíše rychleji!

Za  to Heydrich, von Neurath, K.H. Frank a  podobní se  smějí jako blázni!

A načasování  už nemohlo být  trapnější a podlézavější!!!!

Ne, nemyslím si, že  Bundeswehr = Werhmacht. I když to není  zas  až tak dávno, co Němci zjistili,
že  u jejich  speciálních jednotek se pěstuje  kult  hrdinů z Werhmacht.

Pokud  Kalamity  Jane  Černochová  hodlá naznačit, že  Armáda  České republiky  je  vlastně v pozici
protektorátního vojska, pak se jí podařilo potvrdit to, co už  si dost  dlouho v  této zemi leckdo myslí,
jak tak sleduji  různé internetové diskuse.

Ale  abych jen  nekritizoval – přicházím s iniciativním návrhem:

-posádkovým městem německých Kamfgenossen  budiž Terezín

-eventuální samostatné  oddíly umístit do Lidic  a Ležáků

-pro cvičné střelby  jim znovu  vyhradit prostor  Kobyliské střelnice

Když už, tak už Frau Tschernochofá!

Jedno se  Fialovi a jeho souboru komických tragédů musí nechat – neblaze památná data  moderní



historie  umí znectít přímo úžasně! Výročí 25. února jim bylo dobré k zavedení cenzury, kdy  vypnuli 
, bez sebemenší opory  v zákoně nejprve 8 nepohodlných webů, aby  k nim vzápětí přidali 22 dalších
a ozřejmili veřejnosti, že za  schvalování  jsou až tři roky a nyní  naprosto děsivý  15.březen opentlili
vzkazem,  že německá branní moc se opět uhnízdí na území Čech a Moravy.

Opět, vedle kritiky hodlám být konstruktivní a  přijít  s vlastním skromným návrhem, jak  se ještě
zlepšit.

Vůbec nepochybuji, že  co nevidět  dohoníme Slovensko a podepíšeme  se spojencem největším
smlouvu  o dočasném pobytu  amerických vojsk. Úplně nejvhodnějším dnem který by  Fiala s
Černonochovou rozhodně neměli propást je  výroční den podpisu Moskevských protokolů!

A  až  se  fyzicky  bude  přestříhávat  páska  v nějakém tom českém Camp Joe  Biden například v
Brdech, s radarem proti severokorejským a iránským raketám, pak vřele doporučuji, aby  se tak stalo
21.srpna!

Pak  už to bude komplet a dokonalé!
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